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Szanowna Pani Przewodnicząca 

 Za Pani pośrednictwem zwracam się do pana Prezydenta z interpelacją 

dotyczącą obskurnie wyglądających budynków przy ul. Sienkiewicza będących 

w zarządzie PKP S.A. 

 Niedawno odsłonięta została inwestycja przy ul. Sienkiewicza i 

jednocześnie ujawnił się potężny kontrast. Z jednej strony nowoczesny budynek, 

a choćby na jego tle obskurnie prezentujący się budynek. Kontrast ten się 

powiększy, kiedy zakończy się inwestycja w ul. Sienkiewicza związana z 

rewitalizacją tej ulicy. Będzie równy, piękny bruk, nowe chodniki, ścieżki 

rowerowe, odtworzona podwójna linia żywopłotów – wspaniale, ulica odzyska 

dawną świetność. Każdy kibicujący naszemu miastu powinien cieszyć się z tego 

powodu, że ono pięknieje. Ale – taki obrazek jak widzimy na zdjęciu. Ja już 

zwracałam na to uwagę, m.in. na spotkaniach dotyczących aktualizacji Lokalnego 

programu Rewitalizacji. Co z tymi budynkami? Jaką wizytówkę miasta będą one 

przedstawiać? Raczej nie przesłonimy ich ekranami, żeby pozornie problem 

zatuszować. 

 Spółka PKP S.A. zwróciła się swego czasu z pismem dotyczącym 

przekazania miastu lokali do niej należących. Wobec powyższego mam pytanie – 

jakie są plany względem tych budynków? Może jednak zasadnym byłoby 

przejęcie tych nieruchomości, żeby można było w nich inwestować? Poprawić 

tym samym byt mieszkańcom i doprowadzić te budynki do stanu wizualnego, za 

jaki nie będziemy musieli się wstydzić? Jaki jest pomysł na rozwiązanie tego 

problemu? 
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